
REFERAT GENERALFORSAMLING SVANEKE BADEKLUB
21. MARTS 2022

STED: KULTURHUSET FREM

Tilstede fra bestyrelsen:
Kjeld Poulsen (KP), Anne Figa Madsen (AFM), Michael Svensson (MS), Bente Bjerre (BB), Andreas

Christensen, Louise Bjerregaard  (LB) (referent)

Afbud: Lene Hjort Madsen (LHM)

20 medlemmer deltog

1. Velkomst ved formanden

2. valg af dirigent - Henrik Søby valgt uden modkandidat. Konstaterer at

generalforsamlingen er lovligt indkaldt. Dagsordenen er godkendt

3. Formandens beretning (vedhæftet som bilag) - blandt andet orientering ang

byggesagen og ibrugtagningstilladelse. Orientering om fjernelse af trægulvet og

grundene til det. Primært pga hygiejne/rengøring. Vi mangler stadig medlemmer for

at få budgettet til at hænge sammen, så vi opfordrer alle medlemmer til at sprede

ordet.

4. Fremlæggelse af regnskabet (vedhæftet som bilag) ved kasserer Kjeld Poulsen:

- Resultatopgørelse: Der er faldet medlemmer fra, da de blev rykket for deres

kontingent.

- Fint salg af gæstebilletter - men vi skal gøre opslaget mere klart nede på

døren til reflektionsrummet.

- Der er penge til at vi kan holde saunaen kørende i hele maj måned (med

mindre elpriserne stiger eksplosivt).

- Spørgsmål om kontingent kan komme på Betalingsservice. En god ide, når vi

har råd til det i budgettet. Der er ikke luft lige nu i budgettet.

5. Regnskab godkendt af GF

6. Fremlæggelse af budget for 2023

- der kommer til at køre et forsøg, hvor vi ikke bruger booster knappen, men i

stedet holder saunaen på konstant 80 grader i åbningstiden. Formålet er at

afprøve om det har betydning for ELforbruget.

- Det nuværende budget, med uændret kontingent (800 kroner om året), giver

et overskud på 2400 kr i 2023.

- Budgettet er godkendt og det samme er kontingent fastsættelses

7. På valg er Kjeld Poulsen, Anne Madsen og Lene Hjort - alle er genvalgt.



8. Revisor Jørgen Valentin er genvalgt

9. Indkomne forslag fra medlemmer (burde have været sendt ud - det noterer vi os:

- 2 forslag fra medlemmer: 1. reetablering af trægulvet i hele badeklubben. 2. ekstern

rengøring

- Bente Bjerre, som formand for rengøringsudvalget: Meget lækkert med trægulv, men

meget fordyrende for rengøringen. Det er ikke råd til det lige nu.

- desværre har det haltet med frivillige til rengøringen - også nu hvor der er ikke er

gulv på og det derfor er meget nemmere og hurtigere.

- Hvis gulvet bliver reetableret, vil det kræve ca 18 timer om ugen i rengøring. Kjeld

har regnet på det (med 9 timer om ugen). Det vil kræve en meget stor

kontingentstigning. Som bestyrelsen ikke synes vi skal prioritere. Bestyrelsen

prioriterer at betale af på vores gæld og på flere saunatimer, og på at få Badeklubben

helt færdig og få vores ibrugtagningstilladelse.

- Forslagsstiller har indhentet tilbud der er væsentlig lavere. I tilbuddet har de

estimeret et timeforbrug på 2 en halv time. Dog skal det med, at tilbuddet er givet

uden at rengøringsfirmaet har set forholdene.

- Diskussion på GF om hvorvidt det er en dårlig ide, at gå efter ekstern rengøring og

dermed kontingentstigning.

- Kan vi løse problemet med glat gulv ved fx at lægge noget trægulv ud?

- Diskussion om hvordan vi håndterer rengøringen, nu hvor der ikke er råd til ekstern

rengøring.

- Forslagsstiller ønsker ikke at sende forslaget til afstemning lige nu. Men der er

stemning for at vi arbejder videre med en løsning.

10. Eventuelt:

- forslag omkring rengøring fra Bente Bjerre:

- En fast rengøringsdag, så man ved hvornår man skal gøre rent, hvis man har

sat sig på en uge

- Der dannes grupper af 2-3 der bliver tildelt en dag/uge

- En fast turnus, hvor alle bliver tildelt en dag. Det er så på eget ansvar at bytte

sig frem, hvis man ikke kan den dag.

- Stemning for at mandag bliver fast rengøringsdag - mandag

eftermiddag/aften skal saunaen derfor slukkes.

- Bestyrelsen går videre med at se på hvordan vi skal organisere det.

- lave en liste efter alfabetet?

- skal vi lægge en stribe trægulv ud i saunaen lige omkring ovnen?

- Holdning til børnetid? Forslag fra Marie: Mere børnetid i saunaen?

- Skal vi prøve en til børnetid eller to til om ugen? Bud på tider? dage?

- Holdning til børn og børnebørn hele sommerperioden - må de bade frit fra

området? Hvordan håndterer vi det? Skal det være gratis? etc?



- Forslag om sommermedlemskab, når børn og børnebørn er på besøg -

hvordan og hvad skal det koste?

- Bestyrelsen vil meget gerne høre hvad medlemmerne tænker og mener. Skriv

endelig til os via hjemmesiden eller vores Facebook.

- skal opslagstavlen flyttes til reflektionsrummet - er den dum at have

hængende i entreen?


